
 
Verzonden: dinsdag 12 september 2023 09:32 
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl> 
Onderwerp: Toekomstvisie evenementen 
 
Geachte medewerkers Griffie, geachte raadsleden, 
 
Hoewel ik mij besef dat ik mijn bericht te laat instuur om nog mee te nemen in de raadsvergadering 
van vanavond 12 september wil ik toch nog aangeven dat ik het beleidsstuk over het 
evenementenbeleid van de gemeente Groningen heb gelezen. Ik kon mij erg vinden in de reactie van 
het wijkoverleg Vinkhuizen.  
 
Mijn eigen reactie is: 
An sich een mooi doordacht en doorwrocht en met veel aandacht geschreven stuk. Wat ik als 
aanmerking heb is dat het mijns inziens een stuk is dat erg tegemoet komt aan de wensen van grote 
bedrijven en organisaties en het mainstream publiek. Ondanks dat er met mooie woorden gesproken 
wordt over het ondersteunen van volksfeesten, aandacht voor de Groninger bevolking en het 
beschermen van de natuur, is dit in contradictie met wat ik tot nu toe zie gebeuren. Volksfeesten 
worden nauwelijks ondersteund door de gemeente, de 28 augustusviering wordt langzaam gewurgd, 
het Stadspark wordt verkwanseld aan het grote geld, geluidsnormen worden opgerekt als er een top 
act komt, de wijkbewoners worden aan de kant geduwd, want zij kunnen niet door het stadspark 
fietsen als er een festival is, de bus rijdt niet als er een festival is en ze mogen vier uur luisteren naar 
de supersonische boom (vrij naar Annie M.G. Schmidt) die tot in de woon- en slaapkamers doordringt 
etc, etc. Daarnaast wil de gemeente vuurwerkvrij worden en m.i. het liefst het 28 augustus vuurwerk 
stoppen, maar ondertussen komen er duizenden vervuilende auto’s richting Groningen voor een 
festival en heb ik bij de laatste twee concerten vuurwerk gehoord. Ik denk dat de dieren van het park 
meer last hebben van vuurwerk dan de mensen die bij de Zuiderhaven wonen. In elk geval is het 28 
augustus vuurwerk een zeer gewenst vuurwerk waar mensen naar (uit)kijken.  
De zuidelijke stadswijken en met name de zuidwestelijke stadswijken hebben überhaupt al veel 
overlast te verduren van verkeersdrukte door o.a. de ringwegwerkzaamheden. Daar klaag ik niet 
over, maar we zouden wel graag een beetje ontzien worden als het gaat om nog meer overlast door 
festivals. Daarbij zou het ook mooi zijn als er aandacht is voor de bevolking van boven de dertig en 
mensen die van kleinschaligheid houden.  
Kortom, het zijn mooie woorden en waarschijnlijk geschreven met de beste bedoelingen, maar of het 
echt rekening houdt met de gewone Groninger, wie dat dan maar moge zijn, zie ik (nog) niet 
voldoende uit de verf komen. 
Ik wens de raad veel wijsheid toe in het beoordelen van de toekomstvisie evenementen.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 


